

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

親愛的弟兄姊妹們：主內平安！

感謝天父上帝的保守與眷顧，不論是在教會的成長，或是在弟兄姊妹個人與家庭中，都豐豐富富地經歷了上帝的恩典。

教會建堂事工甚有進展，內部隔間已概略成形，距落成啟用已指日可待。關於建堂經費之第一期營建工程費135.42萬元，按計畫除向銀行貸款80萬元外，餘以現金支付。

感謝恩主賞賜，迄至今年十月，教會已支付工程款56.15萬元，設計、監造、規費等11.41萬元，以及土地20.15萬元，全為現金，共約87.71萬元。

至於第二期（二樓）工程及各項設備費，按原計畫不再增加貸款，須以現金支付。二期工程包括二樓、庭院灑水與植被、擋土牆、室外活動遮陽亭，以及必要之傢俱與設備等，總共尚需約29萬餘元。請為此需要迫切禱告，求主賞賜。

隨著感恩節期的腳步再往前行，慶賀救主耶穌基督誕生的節期也近了。教會將在聖誕節前主日（12/19）舉行「聖誕馬槽奉獻」，讓我們學像東方博士所獻黃金、乳香、沒藥，也以建堂奉獻作為禮物，獻在基督台前。盼望弟兄姊妹們各人為自己禱告，以感恩為祭，切求聖靈感動，使我們甘心樂意的為主擺上，也使我們在建造基督聖殿、個人屬靈的家的聖工上有份，以榮耀主名。尚此 敬頌

以馬內利

榮耀華人浸信會

劉再生牧師暨全體建堂委員 敬啟

11-14-2010

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

November 14, 2010

Dear brothers and sisters, peace be to you.

We give thanks to God our heavenly father for his guidance and mindfulness. We have experienced his rich blessings in the growth of both the church and the individuals and families.

There have been substantial advancements in our new church building. The interior layout has formed its shape, and it will be soon for the building to be dedicated to the ministry of God. As for the phase one building expenses of \$1.3543 million, we will pay cash in addition to the bank loan of 800 thousand dollars.

We thank God for his provision. As to the first ten months of 2010, we have paid construction costs of \$561.5 thousand, architect, supervision, and miscellaneous \$111.41 thousand, and land purchase \$201.5 thousand. All of them are paid with cash and the total is approximately \$877.1 thousand.

Regarding the newly-added second phase (2nd Floor) and its expenses, the plan is that we do not seek to any addition loans. Instead we will pay with cash. Included in the 2nd phase are the second floor, landscaping and irrigation, playground pavilion, and the necessary furniture and equipment. For all these we need additional \$290 thousand. May the Lord bless us.

With the arriving of Thanksgiving, the Christmas celebration is also at the corner. The church has decided to hold a "Christmas Manger Offering" on December 19. Let us all learn from the good examples of the wise men from the orient who offer to the new-born Baby gold, frankincense, and myrrh, we present to the holy Baby our new building as our gift to our savior. Let us all pray for ourselves and offer thanksgiving as our sacrifice, so that we all commit to the ministry of God and share in the establishment of Christ's holy temple and our spiritual home. We give glory to God.

Emmanuel

*Glory Chinese Baptist Church
Pastor Solomon Liu and Building Committee*